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Rīgā 
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Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Evelīna Elva Sirmā (LU SP Kultūras un sporta virziena vadītāja) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Veronika Vagotiņa-Vagule (LU SP Vides, ilgtspējas un attīstības virziena vadītāja) 

Biroja darbinieki:  

Anete Patrīcija Raiskuma (LU SP Biroja vadītāja) 

Lāsma Līga Reisa (LU SP Grafiskā dizainere) 

Undīne Kate Finka (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Rūdolfs Jānis Zabolockis (LU SP Koordinētājs zinātnes jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Agris Ratnkis ( LU SP Konsultants juridiskajos jautājumos) 
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1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID – 114 Projektu konkursa pieteikums no Anda Cekula; 

⎯ ID – 115 Alises Misiņas pieteikums uz LU SP IKV Vadītāja vietnieka vakanci; 

⎯ ID – 116 Iesniegums no R. Hamsteres par LU SP Mandāta nolikšanu; 

⎯ ID – 117 Iesniegums par jaunu LU SP Biedru no VFF. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Atskaites 

4. Protokolu apstiprināšana 

5. Akcija "Mācīties, lai uzvarētu" 

6. Kubs finansēšana 

7. Par piekļuvi telpām 

8. Stratēģiskā komunikācija LU 
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9. Senāta un vadības aktualitātes 

10. “LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes” 

11. LU SP KS 

12. FSP un SSK aktualitātes 

13. NNDP 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Atskaites 

E. Borska: Aicinu katru izteikties par iepriekšējā nedēļā paveikto: 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Darbojos pie VFF neleģitīma LU SP biedra iesnieguma problēmas risināšanas, 

atjaunoju informāciju par FSP iekš LKG un mājaslapas, un vēlreiz atjaunoju tekstus gada 

balvas mājaslapā. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Novadīju Vides ilgtspējības un attīstības virziena sēdi, iesniedzu Rakstu 

mājas interjera anketu, kā arī esmu izdomājusi LU SP stratēģijas konceptu. 

E. Borska dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Sagatavoti izskatīšanai valdes sēdes (VS-20) un kopsapulces (KS-7) 

protokoli, veicu aktuālo dokumentu reģistrēšanu un sagatavošanu, kā arī piedalījos LU SP 

Kopsapulcē. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Piedalījos kā lektors Studentijas akadēmijā ’23, komunicēju ar U. Eismontu 

par studentu zinātniskās konferences darbu, sagatavoju komandējumu un Studentijas 

akadēmijas ’23 ietvaros veicu šofera pienākumus. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 
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R. Baumanis: Rīkoju Studentijas akadēmiju ’23, piedalījos senatoru reklāmas veidošanā, kā 

arī darbojos pie Medicīnas fakultātes problēmu risināšanas. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Tikos ar Dienesta viesnīcu servisa centru, risināju ar dienesta viesnīcām saistītos 

jautājumus, sāku darbu pie talkas plānošanas, tikos ar Renāru un izrunāju aktuālās lietas par 

Ekopadomi, talku un sociālā virziena aktualitātēm. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Tikšanās ar I. Ķirsi-Ķiršu, kā arī sazvanījos vairākas reizes par telpu piekļuvi, 

satikos ar K. Kīnu par sporta spēlēm, turpināju darboties pie aktuālajām Gada balvas lietām. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Sagatavoju Reel LU Sportam par aktuālajiem turnīriem LU Studentu kausā 2023 

kā ietvaros notika arī aktīva saziņa ar Ansi, veicu Gada balvas PR publikāciju pārskatīšanu un 

pārplānošanu, kā arī veicu FSP kontaktinformācijas atjaunošanu mājaslapā. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Darbojos pie Gada balvas PR, kā arī Studentijas akadēmijas ’23 PR, regulāri 

komunicēju ar Undīni un Evelīnu Elvu par PR lietām, kas saistītas ar Gada balvu. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Izstrādāju virzienu ClickUp sadaļas, sakārtoju privilēģijas, realizēju IT biļešu 

sistēmu, kā arī uzsākta virzienu struktūru izveide un apspriede, tad izskatīju Discord 

struktūru, čatus, privilēģiju grupas un dalībniekus un veicu izstrādi jaunajai Discord 

struktūrai. Google Drive uzsāku Shared Drive realizāciju, privilēģiju sakārtošanu, izveidoju 

un pārbaudīju publisko materiālu automātiska arhivēšana. 

E. Borska dod vārdu A. Ratniks. 

A. Ratniks: Vadīju darba grupu par LU SPB nolikumu, kā arī palīdzēju Evai tikt galā ar 

visiem biedrības dokumentiem trešdienas vakarā un naktī. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Iesaistījos Studentijas akadēmijas ’23 organizēšanā, veicu šofera pienākumus, 

palīdzēju ar IT lietām, kā arī iesāku darbu pie darbības plāna. 

E. Borska: Darbojos pie LU SP biedrības pārskata (finanšu pārskata un vadības pārskata) 

sagatavošanas, kā arī palīdzēju risināt dažādus Studentijas akadēmijas jautājumus. Piedalījos 

LU Stratēģiskās komunikācijas tikšanās reizēs. 

4. Protokolu apstiprināšana 

E. Borska: Pirms protokolu apstiprināšanas nepieciešams paziņot par to, ka valdei tos vajag 

izskatīt, ietagojot attiecīgos cilvēkus Click-Up. Šo protokolu apstiprināšanu pārceļam uz 

nākamo nedēļu, kad tie būs izskatīti.  
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5. Akcija "Mācīties, lai uzvarētu" 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Saņēmām e-pastu no Krīvu padomes, ar aicinājumu pievienoties labdarības 

akcijā ar mērķi palīdzēt Ukrainai. Akcijas mērķis ir mums ziedot biroja tehniku, kas ir labā 

stāvoklī, kas varētu noderēt Ukrainai. 

E. Borska: Mums diemžēl šobrīd īsti nav atbilstošas tehnikas, ko varētu ziedot. Lūgšu tad 

atbildēt uz e-pastu, ka nevarēsim iesaistīties.  

6. Kubs finansēšana 

E. Borska informēju, ka iepriekšējos gados par vienu delegātu bija nepieciešams maksāt 100 

eiro. Tagad esam saņēmuši ziņu par to, ka organizatori vēlās pacelt maksu līdz 120 eiro, un 

attiecīgi vajadzētu lemt par delegātu vietu skaitu. 

E. Borska: Pagājušajā gadā bijām deleģējuši 8 cilvēkus, tomēr bija diezgan lielas problēmas 

ar visu vietu aizpildīšanu. Šobrīd izskatās, ka cilvēki varētu būt pietiekami aktīvi un 

nevajadzētu būt lielām problēmām aizpildīt 8 delegātu vietas. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 

E. E. Sirmā: Spriežot pēc cilvēku aktivitātes šogad, vai nebūtu vērts palielināt delegātu vietu 

skaitu līdz 10, manuprāt, tas būtu tikai atbilstoši. 

E. Borska: Es domāju mums nav iemesla palielināt, ja iepriekšējā gadā nebijām spējīgi šīs 

vietas aizpildīt, labāk šogad būtu atstāt tās pašas 8. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es domāju, ka ir vērts arī ņemt vērā faktu, ka vasarā daudzi cilvēki strādās un 

tas varētu samazināt to cilvēku skaitu, kas ne tikai vēlās pieteikties, bet arī fiziski varēs 

ierasties un piedalīties pasākumā. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Tas ir svarīgs arguments, jo pagājušajā gadā atrados tieši tādā situācijā, ka 

nevarēju piedalīties pasākumā, tādēļ ka bija jāstrādā. 

E. Borska: Šobrīd tad paliekam pie 8 delegātu vietām. Vai ir vēl kādi komentāri? 

Komentāru nav. 

7. Par piekļuvi telpām 

E. Borska informēju, ka ir spēkā jaunais sagatavotais iesniegums un katram no jums ir 

piekļuve LU SP telpām un apsargiem vajadzētu jums izsniegt atslēgas, galvenais, lai līdzi ir 

derīga studentu apliecība vai darbinieka apliecība. Kā arī lūdzu kādam izdrukāt šo sarakstu 

un nogādāt līdz apsargiem. 
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8. Stratēģiskā komunikācija LU 

E. Borska informē, ka pagājušajā nedēļā tika izveidota Stratēģiskās komunikācijas darba 

grupa, kurā iesaistās vadības pārstāvji, KID, SAP, ACAP, rektoru padomnieki un arī LU SP 

pārstāvji. Tur tiek izskatīti aktuālie jautājumi, kas parādās, vai varētu parādīties ziņās par 

LU. Viens no aktuālajiem mērķiem ir dažādu šādu jautājumu sagatavošana, būtu iespējams 

ātri un efektīvi reaģēt, kā arī jau iepriekš būtu skaidra nostāja par to. Tāpēc arī mums ir 

nepieciešams apkopot šādas problēmas, lai varētu sadarboties ar pārējiem pie šo problēmu 

risināšanas.  

 E. Borska informē, ka arī tika nolemts rīkot diskusiju saistībā ar plaģiātismu un akadēmisko 

godīgumu. Ir domāts to rīkot kā diskusiju ciklu, kurā būtu nepieciešams iesaistīties arī LU 

SP. Tā kā apskatītie jautājumi skar vairākus virzienus, tad, kad būs zināmi jau konkrētāki 

norises datumi un tēmas, savā starpā vajadzēs vienoties par pārstāvjiem no mūsu puses. 

9. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. 

10. “LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes” 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka LSA ir sociālajos tīklos iesniegusi Manabalss iniciatīvu par atlaižu 

atjaunošanu vienreizējo braucienu biļetēm Rīgas satiksmē, nepieciešams sasniegt 10000 

parakstus, tāpēc vēlams padalīties cik vien iespējams ar šo sociālajos tīklos katram. Tad arī 

tika izsludināta domes sēde 15. aprīlī RTU EVIF telpās, tās ietvaros galvenais noteikums būs 

valdes vēlēšanas, kā arī darba kārtībā iekļauti punkti par LIZDA protestu, LSA darbinieku 

atalgojuma izmaiņām, biedra naudas apmēra noteikšanu, finansējumu “Semināru un 

pasākumu” sadaļā. Simona Granta ir sazinājusies ar mums ar vēlmi apmeklēt LU SP 

kopsapulci, lai mēs sniegtu viņai izvirzījumu. Tad arī LSA atsākas virzienu sēžu rīkošana. No 

nacionālajām lietām ir aktuāli, ka Ilga Šuplinska kandidēs par Daugavpils Universitātes 

rektori.  

E. Borska informē, ka arī notika tikšanās ar Lieni Levadu (LSA Prezidenti) par budžeta vietu 

jautājumu saistībā ar obligāto militāro dienestu. Šonedēļ notiks 3. lasījums un ir pēdējais 

laiks, lai kaut ko darītu šī jautājuma sakarā.   

11. LU SP KS 

E. Borska: Ir nepieciešams veikt kopsapulces izsludināšanu. Šobrīd ir doma rīkot sēdi 12. 

aprīlī, vai jūs atbalstiet šādu ideju.  

Klātesošie vienojas, ka būtu vērtīgi kopsapulci izsludināt 19. aprīlī, lai varētu notikt arī 

Studējošo senatoru vēlēšanas. Notiek diskusijas par sēdes norises vietu, tiek nolemts šo 

kopsapulci rīkot akadēmiskajā centrā, par konkrēto telpu vienoties atkarībā no pieejamības.  

E. Borska: Izsludinu LU SP Kopsapulci 19. aprīlī plkst. 18:45, Akadēmiskajā centrā, Jelgavas 

ielā, Rīgā. Aicinu balsot par to. 
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Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Izsludināt LU SP Kopsapulci 19. aprīlī plkst. 18:45, Akadēmiskajā centrā, 

Jelgavas ielā, Rīgā. 

 

12. FSP un SSK aktualitātes 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Pēdējās nedēļas laikā Juridiskās fakultātes 

studentu pašpārvaldē tika ievēlēts jauns vietnieks, Ķīmijas fakultātes studentu pašpārvaldē 

tika ievēlēts jauns vadītājs, Vēstures un filozofijas fakultātes studentu pašpārvalde vēlējās 

ievēlēt nelegāli LU SP biedru. Šonedēļ no pasākumiem nekas nenotika. 

E. Borska informē par SSK aktualitātēm A. Dangas vietā. Tika organizētas ekskursijas 

ārzemju studentiem, notika sadarbība ar Erasmus Studentu tīklu, kā arī notika Bačatas 

meistarklase. Vēl joprojām nav veikta vienošanās par laiku budžeta darba grupai. 

13. NNDP  

E. Borska: Lūdzu katram no jums izteikties par nākamajā nedēļā veicamajiem darbiem. 

E. Borska dod vārdu V. Vagotiņai-Vagulei. 

V. Vagotiņa-Vagule: Sagatavošu LU SP Stratēģijas jauno maketu, kā arī VIAV sēdes 

protokolu. Darbošos arī pie dažādiem Asniņa jautājumiem. 

E. Borska dod vārdu A. P. Raiskumai. 

A. P. Raiskuma: Sākšu darbu pie iepriekšējo VS un KS protokolu sagatavošanas, LU SP 

telpu sakārtošanas, paralēli veikšu aktuālo dokumentu reģistrēšanu un sagatavošanu. 

E. Borska dod vārdu R. J. Zabolockim. 

R. J. Zabolockis: Izveidošu SZK rakstu krājumu, izvērtēšu Zinātnes aptaujas rezultātus, kā arī 

sarunāšu tikšanos ar RTU SP zinātnes virzienu. 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Turpināšu darboties pie Studiju modernizācijas, risināšu ar MF saistītās lietas, 

kā arī darbošos pie studiju kvalitātes jautājuma. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Darbošos pie talkas, rīt vadīšu sociālā virziena sēdi, kā arī turpināšu darboties 

pie nostājas veidošanas. 

E. Borska dod vārdu E. E. Sirmajai. 
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E. E. Sirmā: Turpināšu darboties pie aktuālajiem un pēdējiem Gada balvas jautājumiem un 

darbiem. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Darbošos pie Gada balvas PR, sagatavošu Studentijas akadēmijas ’23 atskatu un 

sponsoru pateicības postus. Kā arī sagatavošu story par LU Ekopadomes aptauju. 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Pabeigšu instagram rāmīšus, atjaunošu asinsdonoru dienu un citus vizuāļus, 

izveidošu lieldienu apsveikumu. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Izstrādāšu katra virziena un biroja nodaļu struktūras ClickUp vidē, kā arī 

apakšsistēmas kā Biļetes utml., realizēšu Discord struktūru, čatus un privilēģiju grupas 

atbilstoši nepieciešamībām un izpētītajam, kā arī uzsākšu darbu pie Google Drive struktūras 

un migrācijas. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Darbošos pie Gada balvas organizēšanas, sakārtot “Svētās trīsvienības” 

grozījumu plānu, kā arī LU SPB nolikuma grozījuma dokumentu sagatavošana. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Turpināšu atgādināt FSP par kalendāra lietošanu, darbošos pie FSP ceļveža, kā 

arī ievietošu Gada balvas lapās sponsoru logo. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Darbošos pie Q2 darbības plāna pabeigšanas, pabeigt visu saistībā ar kafijas 

pauzes jautājumu, sagatavot ClickUp apmācības video. 

E. Borska: Turpināšu komunikāciju ar Stratēģiskās komunikācijas darba grupu, tikšanās 

saistībā ar konferenci Formula 2050, tikšos arī ar Forstu par sadarbības iespējām, kas tika 

iesāktas pagājušajā gadā. 

14. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 11. aprīlī plkst. 18:30, hibrīda formātā Raiņa bulvārī 

19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 11. aprīli plkst. 18:30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19:41 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


